
 
PROTOKOLL 5/2024 
 
24-03-04 Digitalt styrelsemöte kl 19.00 – 20.00 
 
Närvarande: 

Frida Tjernberg, ordf 
 Kerstin Hägglund  
 Rickard Klein 
 Corinne Palm Kullberg 
 Maria Landergård 
 Johanna Winejo-Larsson 
 Åsa Larsson 
 Sölvi Linder 
 Lars Appelin  
Ej närvarande: 
 Josefine Cuevas Brodd 
 
  
§1 Mötet öppnas 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes.  
 
§3 Val av  justerare  
 Till justerare valdes Maria Landergård. 
 
§4 Föregående protokoll – 240218 
 Inget att kommentera. 
 
§5 Inkomna handlingar:      

240218 Fwd RAS 
 240220 Informationsträffar med CS och deras kommittéer 
 24023 Protokollsutdrag SKK/AK20240115 
 240226 Infoträff med CS och dess kommittéer v 9 
 240227 Rapporera in styrelse – sekreteraren har inrapporterat DSR:s nya styrelse 
 240228 Digital ras- och specialklubbsträff – Agria Breed Profile 
 240229 Protokoll CS 1/2024 
 240302 Representantskapsmötet 2024 – anmälan är öppen 
 240302 Rapportera in styrelse 
 240302 Schnauzerringens styrelse 
 240302 European Dog Show och Swedish Winner show 2026 
 
 



 
 
§6 Ekonomi 

Lars Appelin informerade om att vi nu fått in cirka hälften av alla avgifter för 
medlemmarna i uppfödarlistan. Eftersom årsmötet beslöt att sänka avgiften från 300 kr 
till 150 kr/år, får de som betalat enligt gamla taxan, tillbaka 150 kr. I övrigt fanns inget 
att rapportera. 

 
§7 Val av medlemsansvarig och Zoom ansvarig 

Beslöts utse Sölvie Linder till medlemsansvarig. Sölvie kontaktar SKK för att ta reda på 
vad GDPR styr vad gäller spridning av den information som SKK skickar ut. Viktigt är att 
kassören får ta del av medlemsstatistiken.  
 
Beslöts att Frida tillfrågar Josefine Cuevas Brodd  om hon kan vara Zoom ansvarig. 

 
§8 Styrelsefrågor från;  

•  Aktivitetskommittén 
Beslöts att öppna anmälan till Cupen på hemsidan. Johanna kontaktar webmaster i 
frågan. 
Johanna informerade om  
- att årets läger kommer att äga rum i månadsskiftet augusti/september men att 
plats ännu inte definitivt är bestämd. 
- att Aktivitetskommittén nu består av : 
Johanna Winejo Larsson, sammankallande 
Josefine Cuevas Brodd 
Sara Bruce 
Frida Lindahl 

- att Nutrolin nu är klar som sponsor för våra aktiviteter under 2024 men att man 
självklart kommer att försöka få in fler sponsorer. 
 
Frågor som vi ska diskutera vid vårt arbetsmöte är: 
Ersättning till funktionärer 
Riktlinjer för lokalombuden 
HP priser, prisbord, domargåvor 
Funktionärskläder, lokalombudskläder, profilprodukter 
 

• Avelskommittén 
Maria L informerade om: 

- Att man deltagit på SKK:s avelskonferens som denna gång handlade mycket om 
mentalitet. Ett referat från konferensen kommer i nästa nr av Medlemstidningen. 
- Att man hade möte i Avelskommittén i förra veckan och att man då gick igenom 
verksamhetsplanen. Ett nytt möte tillsammans med Mentalgruppen och 
Hälsogruppen äger rum i slutet av mars då man gör en preliminär plan för årets 
aktiviteter. 
- Att det blir uppfödarmöte i höst. 
- Att man kommer att anordna exteriörbeskrivningar i Göteborg, Stockholm och i 
Dalarna, men att man även kan anordna beskrivningar på andra orter, om intresse 
finns. 
- Att man enligt tidigare beslut kommer att ge ut två stycken uppfödarbrev – ett i 
vår och ett under hösten samt skicka ut DNA listorna 4 ggr under året. 



- Att SSPK har behov av fler auktoriserade figuranter för att kunna anordna BPH 
och MH. Man har därför bett specialrasklubbarna att ta reda på vilka medlemmar 
som kan tänka sig att utbilda sig till figurant. Ett krav för att gå utbildningen är att 
man är figurant vid 1 – 2 ggr/år. Maria ansvarar för att frågan läggs ut på 
hemsidan och på FB.  

 
• Mentalgruppen och Hälsogruppen 

Ingen särskilt att rapportera denna gång. Eftersom ingen medlem från dessa 
grupper nu sitter i styrelsen, konstaterades att det är viktigt att båda grupperna 
lämnar in eventuell information till Avelskommittén före varje styrelsemöte.  
Maria L åtog att informera grupperna om detta. 
 

§9 Medlemstidningen 
Deadline för nästa nr av medlemstidningen är den 31 mars. Beslöts att Corinne 
kontaktar Maria Bane gällande den sänkta avgiften för att få vara med på 
uppfödarlistan.  
Information rörande tidningen som ska till styrelsen för handläggning/diskussion 
bör komma styrelsen tillhanda i god tid före varje styrelsemöte. 

 
§10 Avtackning av styrelse/gruppmedlemmar 

Beslöts att som tidigare tacka av avgående styrelse/gruppmedlemmar med 
blommor/blomstercheckar. Frida kommer att skicka 7 st presentkort via Interflora. 

 
§11 Övriga frågor 

På fråga meddelade Maria L att de nya profilprodukterna som varje medlem själv kan 
beställa, preliminärt kommer att finnas för beställning på hemsidan i mitten av april. 
 
Konstaterades att det skulle vara lättare att hitta på hemsidan om där fanns en 
sökfunktion. Frida kontaktar webmaster rörande detta. 

 
§12 Nästa styrelsemöte äger rum söndagen den 24 mars i samband med vårt fysiska 

arbetsmöte. Styrelsen ombads skicka in eventuella diskussionspunkter till ordförande 
före mötet.  

 
 

Vid protokollet: 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
 
 
Mötesordförande      Justerare 
 
 
 
Frida Tjernberg       Maria Landergård 
 


